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Vakfımızın  2009  Yılı  Olağan  Genel  Kurul 
Toplantısı İstanbul`da   Yapıldı... 
  
2009 yılına ilişkin Olağan Genel Kurul Toplantımız 
27.02.2010 günü İstanbul Beyazıt’ta yer alan The 
President Hotel’de yapıldı. Üç yılda bir yapılması gereken 
Yönetim ve Denetim Kurulu seçimleri de bu Genel Kurul 
Toplantımızda yapıldı.  
  
Bu toplantımızda önceki yıllara göre katılımın yüksek 
olmasına rağmen, üyelerimizin geçen süre içindeki adres 
değişikliklerini bildirmemeleri nedeni ile bazı üyelerimize 
ulaşmak mümkün olamamıştır. Nitekim 121 üyemize 
gönderilmiş olan duyurularımızın 42 tanesi geri 
dönmüştür. 
  
Vakfımızın kurucusu Turizm eski Bakanı Sayın Abdulkadir 
Ateş ve Turizm eski Müsteşarı Sayın Korel Göymen, Çevre 
eski Bakanı Sayın Ali Talip Özdemir, Antalya ve Muğla Vali 
Yardımcıları Sayın Yıldırım Uçar ve Sayın Recep Yüksel ile 
TURSAB Başkanı Sayın Başaran Ulusoy ve TÜROB Başkanı 
Sayın Timur Bayındır katılmışlardır. 
  
Gündemin rutin maddelerinin sonunda Yönetim ve 
Denetim Kurullarının seçimleri yapılmış ve seçim sonunda, 
Yönetim ve Denetim kurulları aşağıda verilen tüzel ve özel 
kişilerden oluşmuştur. 
  
Yönetim Kurulu : 
• Rıza Epikmen (TÜRSAB`ı temsilen) 
Yönetim Kurulu Başkanı 
• Prof. Dr. Barış Mater 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
• Koray Yetik (TYD`yi temsilen) 
Muhasip Üye 
• Dr.Cenk Bayaz (AKTOB`u temsilen) 
Üye 
• Şerefnur Kayhan (Alanya Çevre Eğitim ve Mavi Bayrak 

Derneği`ni temsilen) 
Üye 
• Yalçın Dülger (Deniz Turizmi Birliği`ni temsilen) 
Üye 
• Ali Keleş (Titreyengöl-Sorgun Turizm Yatırımcıları 

Birliği Derneği`ni temsilen) 
Üye 
• Rıfat Dedeman (Dedeman Madencilik Turizm 

Tic.A.Ş`yi temsilen) 
Üye 
• Ergüder Tırnova 
Üye 
• Aydın Atıcı 
Üye 
• Erol Güngör(Genel Müdür) 
Üye 
  
Denetim Kurulu: 
Prof.Dr.Çelik Tarımcı 
Lutfi Fikret Tuncel 
Nurhayat Öründü 
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2010 Yılı Mavi Bayrak Başvuruları Bölgesel 
Bilgilendirme Toplantıları Antalya Ve Muğla’da 
Yapıldı… 

 
2010 yılı için aday olmaya hak kazanan plaj ve marinaların 
belirlenmesinin ardından Mavi Bayrak sorumlularımızla bir 
araya gelerek ağırlıklı olarak başvuru dosyalarının 
doldurulması ve diğer konular hakkında görüşmek 
amacıyla Antalya’da bölgesel toplantılar 
gerçekleştirilmiştir. 
 
Yerel Mavi Bayrak sorumlularımızın öncülüğünde tertip 
edilen toplantılarda öncelikle 2009 yılı sezonu genel olarak 
değerlendirilerek güncel gelişmeler hakkında bilgi verilmiş, 
bölgesel anlamda Mavi Bayrak çalışmalarının koordineli 
olarak daha etkin yürütülebilmesi için yapılması gerekenler 
görüşülmüştür. Son olarak başvuru dosyalarının istenilen 
düzeyde sunulabilmesi için dikkat edilmesi gereken önemli 
hususlar hakkında bilgiler verilmiştir. Oldukça verimli 
geçen bu toplantılar 13 bölgeyi kapsayacak şekilde 9 farklı 
yerde yapılmıştır. 
 
Muğla’da ise, Mavi Bayrak Muğla İl Koordinatörlüğü 
tarafından sezon hazırlıkları çerçevesinde Ocak ayının ilk 
haftasında Yerel Mavi Bayrak Sorumluları ve Tesis Mavi 
Bayrak Sorumluları’nın da bulunduğu bir toplantı 
gerçekleştirilmiştir. Tursab Kültür Merkezi toplantı 
salonunda gerçekleştirilen toplantıda Mavi Bayrak 2010 yılı 
başvuru dosyaları dağıtılmış ve bilgi alışverişinde 
bulunulmuştur. 
 
Özellikle bu yıl ilk kez Mavi Bayrak başvurusunda 
bulunacak plaj sorumlularının da katıldığı toplantıda, 
yenilenen Mavi Bayrak kriterlerinin yanı sıra, Mavi Bayrak’ 
ın turizm açısından önemi değerlendirilmiştir. Toplantıya 
Türkiye Sualtı  Sporları Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi 
ve Cankurtaran Eğitmeni Bedri Sincar da katılmış ve 
cankurtaran eğitimi ile ilgili bilgiler vermiştir. 
 
Antalya İl Mavi Bayrak Komisyonu Çalışma Usul ve 
Esasları Yönergesi Yayımlandı…  
 
Vakfımızın talebi kapsamında Antalya Valimiz Sayın 
Alâaddin Yüksel’in olurları ile 2003 yılından buyana, Vali 
Yardımcısı Sayın Yıldırım Uçar’ın başkanlığında Antalya İl 
Mavi Bayrak Komisyonu çalışmalarını sürdürmektedir. 
Komisyon Mavi Bayrak uygulamasının ilde ilgili birimlerle 
koordineli bir şekilde yürütülmesi ve mevcut potansiyelin 
en iyi bir şekilde kullanılması ve olası olumsuz gelişmeleri 
bertaraf etme konusunda etkin ve çok yararlı çalışmalar 
yapmaktadır. Sayın Yıldırım Uçar’ın ilgili birimlerin Mavi 
Bayrak Programı  konusundaki görev ve sorumlulukları ile 
işbirliği esaslarını belirlemek amacı ile bir Yönerge 
hazırlanması konusundaki talimatları çerçevesinde, ilgili 
birimlerin de katkıları ile hazırlanmış olan Yönerge, 
Valilikçe onaylanmış ve 03.02.2010 tarihinde yürürlüğe 
girmiştir. Değerli çalışmalar yapmakta olan bu 
komisyonumuzun söz konusu yönerge kapsamında çok 
daha verimli çalışmalar yapacağına inanıyor, bu 
yönergenin diğer illerdeki komisyonlar için örnek olması 
konusunda çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
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Yönergede belirlenen hedefler çerçevesinde toplanan İl 
Mavi Bayrak Komisyonu, 4 Şubat 2010 tarihinde Antalya 
Valiliği toplantı salonunda, Komisyon Başkanı Vali 
Yardımcısı Sayın Yıldırım Uçar başkanlığında; komisyon 
üyeleri, İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü, İl Sağlık 
Müdürlüğü, İl Çevre ve Orman Müdürlüğü temsilcileri ile 
Vakfımızın Antalya Koordinatörlüğü çalışanlarının 
katılımıyla toplantısını yaptı. Her yıl Şubat ayında toplanan 
olağan Komisyon toplantısında 2009 yılı sezonu 
değerlendirildi ve başvuru yapan plaj, marina ve yatlar ile 
2010 yılından beklentiler görüşüldü. 
 
2010 Yılı  Mavi  Bayrak Ulusal Jürisi Bodrum  
Turgutreis`te  Toplandı… 

  
Mavi Bayrak Ödülüne aday plaj ve marinaların adaylıkları, 
her yıl toplanan ulusal jürinin değerlendirmesini takiben 
onaylanmaktadır. Ulusal jürinin onayladığı adaylara ilişkin 
bilgiler, Uluslararası Jüriye sunulmak üzere, Kopenhag’da 
bulunan ``Uluslararası Çevre Eğitim Vakfı (FEE)``ye 
gönderilmektedir.  

  
Kıyılarımız ve Mavi Bayrak ile ilgili kurum, kuruluş ve özel 
kişilerden oluşan bu yılki Mavi Bayrak Ulusal Jürisi 
20.02.2010 günü Bodrum Turgutreis`te yer alan Kefaluka 
Resort`ta tüm jüri üyelerinin katılımı ile toplanmıştır. 

  
Önceki yıllarda olduğu gibi iki oturumdan oluşan 
toplantımızın öğleden önceki oturumunda, açılış seremonisi 
ve protokol konuşmalarını takiben bir panel 
gerçekleştirilmiştir. Panelde Kültür Turizm Bakanlığından 
Daire Başkanı Sayın Cihangir Cihangiroğlu ile Çevre ve 
Orman Bakanlığından uzman Sayın Sibel Mine Güçver 
bakanlıkları kapsamında Mavi Bayrak`a ilişkin çalışma ve 
mevzuat konularında bilgi sunmuşlardır. Muğla İl Çevre ve 
Orman Müdürü Sayın Mehmet Şahin Valilik tarafından 
organize edilen ve teknelerde uygulanacak olan “Mavi 
Kart” konusunda bilgi vermiş ve Prof. Dr. Erdal Özhan’da 
Kıyı Yönetimi ile ilgili tebliğ sunmuştur. 

  
Öğleden önceki birinci oturuma, Muğla Vali Yardımcısı 
Sayın Recep Yüksel, Bodrum Kaymakamı Sayın Feridun 
Cemal Özdemir, Marmaris Kaymakamı Sayın A. Serdar 
Polat, Ortaca Kaymakamı Sayın Mustafa Gürdal, Fethiye 
Kaymakamı Sayın M. Ali Karatekeli ve Turgutreis Belediye 
Başkanı Sayın Mehmet Dinçberk, Bitez Belediyesi Başkanı 
Sayın İbrahim Çömez, Akyaka Belediyesi Başkanı Sayın 
Ahmet Çalça, İçmeler Belediyesi Başkanı Sayın Zeki Eren 
ve Mavi Bayrak talebinde bulunan tesis ve marina 
yetkilileri ile basın mensupları katılmışlardır. 

  
Öğleden sonraki ikinci oturum ise, sadece jüri üyelerinin 
katılımı ile yapılmış, 2010 yılı Mavi Bayrak başvuru 
dosyalarının tümü değerlendirilmiş ve Uluslararası 
Koordinasyona gönderilmesi uygun görülen plaj ve 
marinalar belirlenmiştir. 

  
Önceki yıllarda olduğu gibi prensip olarak uluslararası 
jürinin açıklamasına kadar aday plaj ve marina sayıları 
konusunda bilgi verilmesi uygun görülmemektedir. 
Uluslararası Jürinin 2010 Nisan ayının son haftası 
toplanması ve kesin sonuçları Mayıs ayının ilk haftasında 
açıklaması beklenmektedir. 

  
Bu yılki Ulusal Jüride, Kefaluka Resort katılımcıların 
konaklama, yemek ve salon giderlerini karşılarken, 
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Turgutreis Belediyesi ise hava alanı otel transferi ile 
21.02.2010 günü Stratonikeia antik kenti ve Belen 
Kahvesi’ne düzenlenen turun sponsorluğunu 
gerçekleştirmiştir.    
 
Antalya İli Mavi Bayrak El Broşürleri… 

       
Antalya Valiliği tarafından Mavi Bayrak Programının daha 
iyi tanıtılabilmesi amacıyla farklı dillerle Mavi Bayrak El 
Broşürleri hazırlandı. Nisan ayı süresince Antalya 
havaalanında dağıtılacak broşürlerde Mavi Bayrak 
hakkında kısa açıklamalar, Antalya özelinde bazı Mavi 
Bayrak istatistikleri ve Antalya’daki 2009 yılı Mavi Bayrak 
Ödüllü plaj ve marinaların listesi verilecektir. 2010 yılı 
ödüllerinin açıklanmasının hemen ardından broşürler 
güncellenerek dağıtımına devam edilecektir.  
 
Desteklerinden dolayı Antalya Valimiz Sayın Alâaddin 
Yüksel’e ve basımındaki katkılarından dolayı Çevre ve 
Orman İl Müdürlüğü ile Kültür ve Turizm İl Müdürlüğüne 
teşekkür ederiz. 
 
“Eko-Siklet 2010” Yarışması… 
 
Çevreye duyarlı, estetik ve işlevsel deniz araçları 
tasarlatmayı amaçlayan “Eko-Siklet 2010” yarışması 
Turgutreis Belediyesi sponsorluğu ve TÜBİTAK’ın 
desteğiyle gerçekleşiyor. Amiral Turgutreis’i Anma Festivali    
kapsamında düzenlenecek yarışmaya son başvuru tarihi 22 
Nisan 2010 olarak belirlenmiştir.  
 
Çevre ve Orman Bakanı Sayın Veysel Eroğlu’nu 
Ziyaretimiz… 
 
Vakfımızın yürüttüğü çalışmalar konusunda Sayın Bakan’a 
bilgi sunmak ve özellikle Mavi Bayrak kriterlerindeki 
değişiklikleri açıklamak amacı ile Yönetim Kurulu 
Başkanımız Rıza Epikmen, Genel Müdür Erol Güngör, Mavi 
Bayrak Ulusal Koordinatörü Almıla Kından ve Eko-Okullar 
Ulusal Koordinatörü Sezil Özkoca’dan oluşan bir ekip ile 
ziyarette bulunulmuş ve Sayın Bakan’ın Mavi Bayrak 
Programı’na verdikleri önem nedeni ile kendilerine 
Vakfımızın plaketi takdim edilmiştir.   
  
 
Yenilikçi Fikirler Konulu Yarışmada Birinci Olan 
ODTÜ Geliştirme Vakfı Özel İlköğretim Okulu 
Düzenlenen Törenle Ödülüne Kavuştu… 
 
Uluslararası Çevre Eğitim Vakfı (FEE) koordinasyonu ve 
Toyota Avrupa’nın sponsorluğunda geliştirilen, ülkemizde 
Türkiye Çevre Eğitim Vakfı ve Toyota Türkiye ile Eko-
okullar arasında başlatılan iklim değişikliği konulu 
`Yenilikçi Fikirler Proje Yarışması`na katılan altı ülke 
arasında birinci olan ODTÜ Geliştirme Vakfı İlköğretim 
Okulu`na ödülü 11.02.2010 günü Ankara ODTÜ Geliştirme 
Vakfı Okulları Kültür Merkezinde düzenlenen törenle 
verildi.    
  
Törene, yurtdışından Toyota Avrupa`nın temsilcisi Mrs. 
Inge Huıjbrechts ve Toyota Türkiye temsilcileri katılırken, 
Eko-Okullar Programı`nın uluslararası koordinasyonunu 
yürüten FEE`nin icra kurulu üyesi Mr. Henny Kromhout ve 
uluslararası koordinatörü Mrs. Estela Pereira hava 
muhalefeti nedeni ile yetişememişlerdir. Diğer taraftan 
Ankara İl Milli Eğitim Müdür Yardımcısı Sayın Erol 
Ortakaya, Özel Eğitim Kurumları Genel Müdürü Sayın 
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Mehmet Küçük ve Eko-okulların koordinatör öğretmenleri, 
öğrenciler ile Vakfımızın Yönetim Kurulu Başkanı ve üyeleri 
katılmışlardır. 
  
Törende gösterilerle birlikte gerek sunuculuğun ve gerekse 
projeye ilişkin açıklamaların öğrenciler tarafından yapılmış 
olması törene ayrıca renk katmıştır. 
  
Çocuklarda çevre bilincinin gelişmesini öngören Eko-
Okullar Programı`nı uygulamakta olan ve FEE`nin seçtiği 
altı ülkenin (Finlandiya, Danimarka, Norveç, İtalya, 
Portekiz ve Türkiye) Eko-Okulları arasında başlatılan bu 
projenin sponsorluğunu Toyota Avrupa üstlendi. Bu proje, 
FEE`nin belirlediği takvim ve projeler kapsamında, söz 
konusu altı ülkede 2008 yılında başladı. Ülkemizde Türkiye 
Çevre Eğitim Vakfı koordinasyonunda Eko-okullara yapılan 
duyuru ile bu projeye katılmak isteyen ilköğretim 
okullarının birer proje ile Türkiye Çevre Eğitim Vakfı`na 
(TÜRÇEV) başvurmaları istendi. Bu çağrıya ülkemizde 22 
Eko-Okul yanıt vererek birer proje gönderdiler.  
  
Projenin uygulanması sürecinde TÜRÇEV 
koordinasyonunda oluşturulan jüri, projeleri 
değerlendirerek beş tanesini seçti. Böylece bu beş okul 
projelerini uygulayarak raporlarını belgeleri ile birlikte 
Mayıs 2009’da teslim ettiler. Bu arada Toyota Avrupa`nın 
sponsorluğunda FEE`nin gönderdiği maddi katkı okulların 
öngördüğü bütçeye karşılık jürinin kabul ettiği oranda 
okullara gönderilmiştir. Haziran 2009`da aynı jüri tekrar 
toplanarak beş proje içinden birinciyi seçerek FEE`nin 
öngördüğü formatta FEE`ye göndermiştir. Benzer süreç 
FEE`nin koordinasyonunda diğer beş ülkede de 
sürdürülmüş ve 2009 Kasım ayının ilk haftasında FEE`nin 
oluşturduğu uluslararası jüri altı ülkenin birincisi arasından 
en iyi projeyi seçmiştir. Bu süreç sonunda ODTÜ Geliştirme 
Vakfı İlköğretim Okulu uluslararası alanda birinci olmuştur.  
  
Bu yarışmaya ODTÜ Geliştirme Vakfı Özel İlköğretim Okulu 
enerji tasarrufuna yönelik olarak `Sorumluluğu Alıyorum` 
adlı proje ile katılmıştır. Okullarında elektriğin büyük bir 
kısmının aydınlatma amacı ile harcandığını tespit eden 
öğrenciler, otel odalarında da bir benzeri bulunan kartlı 
elektrik anahtarı sistemini okullarında uygulamaya 
geçirerek gereksiz elektrik kullanımını önlemeye 
çalışmışlardır. Her sınıfta bir öğrencinin sırayla kartın 
sorumluluğunu aldığı proje çerçevesinde öğrenciler, gün 
boyunca elektriğin ihtiyaca göre kullanılmasını takip edip, 
enerji tasarrufu konusunda istenen bilince ulaşılmasını 
hedeflemişlerdir. `Enerji tasarrufu` konusunun farklı 
derslerdeki çeşitli etkinliklerle de desteklenmesi projeye 
süreklilik ve ayrı bir değer kazandırmıştır. 
 
Ankara, Bursa, Eskişehir Eko-Okullar İl Toplantıları… 
 
Ankara, Bursa, Eskişehir illerinin Eko-Okullar 
koordinatörlerinin organizasyonu ile Eko-Okullar il 
toplantıları farklı zamanlar yapıldı. 
 
Ankara İl Koordinatör Okulumuz ODTÜ G.V. Özel İ.Ö.O. 
başkanlığında düzenli olarak her ay yapılan il toplantıları 
geçen senelerden farklı olarak her ay yeni bir konuşmacı 
katılımı ile gerçekleşmektedir. Geçtiğimiz üç ay içerisinde 
animasyon yapımı, biyolojik çeşitlilik ve uygulamalı 
etkinliklerle çevre eğitimi konularında katılımcılar farklı 
konuşmacılar tarafından bilgilendirildi. Örneğin, Mart 
ayında öğretmenlerimiz ODTÜ’de üniversite öğrencilerine 
yönelik verilen bir ders kapsamında,  uygulamalı çevre 
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eğitiminin nasıl düzenlendiğini ve bu etkinliklerin 
ilköğretim veya diğer sınıf düzeylerine nasıl 
uyarlanabileceği konusunda bilgi sahibi oldular. 
 
Öte yandan, farklı illerde bulunan Eko-Okullarımız çeşitli 
etkinliklerle Program’a devam etmektedirler. Bunlardan 
birkaçı;  
 

- 22-23 Mart Sabancı Kültür Merkezi’nde 21 Eko-

Okulumuzun katılımı ile fotoğraf sergisi 

düzenlendi. 

- İzmir Urla'daki Eko Okullar'ın çevreci öğretmen ve                          

öğrencileri, Çeşmealtı'nda 600 fidanı toprakla 

buluşturdu. 

- Eko Timlerimiz Kayseri’yi ağaçlandırdı. 

- Eko Tim öğrencilerimiz öğretmenlerinin rehberliği 

ve velilerin de katılımı ile  Orman haftası 

etkinliklerinde Bursa Orman Bölge 

Müdürlüğünün destekleri ile Gemlik İlçesi’nde 

1200 fıstık çamı fidanı diktiler.    

- Muğla Orhaniye İnci Narin Yerlice Okulu Eko-Timi, 

Orman Haftası etkinliği olarak Orman İşletme 

Müdürlüğü ile irtibata geçerek endemik tür olarak 

çalıştıkları  Sığla Ağacı 'dan dikti. Ayrıca, özellikle 

yenen bitkiler ve çiçekler hakkında yöre halkının 

bilgisinden faydalanarak köylerinde biyolojik 

çeşitlilik taraması yaptılar. 

- Bahçeşehir Koleji Eko Timi Bandırma Belediye 

Başkanı Sedat Pekel’i ziyaret ederek “geri 

dönüşüm” hakkında bilgi aldı. 

 
Yeni Eko-Okullar Asistanımız… 
  
Eko-Okullar Programında görev yapmakta olan  İstemihan 
Koyuncu’nun ayrılmış olması nedeni ile ODTÜ Fen Bilgisi 
öğretmenliği mezunu Gülbahar Cebesoy yeni asistan 
olarak çalışmaya başlamıştır.  
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Okullarda Orman Koordinatörlüğünde Değişiklik… 
 
Daha önce Eko-Okullar ulusal koordinatörümüzün 
sorumluluğunda yürütülmekte olan Okullarda Orman 
Programı’nın ulusal koordinatörlüğüne Vakfımız 
çalışanlarından Aynur Bayraktar atanmıştır. Kendisine 
çalışmalarında başarılar dileriz.    
 
Okullarda Orman Programı Semineri Düzce’de 
Yapıldı… 
  
Amacı, öğrencileri, ormana gitmeye teşvik ederek, 
öğrencilerin orman eko-sistemi konusundaki bilgilerini 
ormanın içinde ormanlara geziler düzenleyerek arttırmak 
olan Okullarda Orman Programımızın 2010 yılı tanıtım 
semineri İl Milli Eğitim Müdürlüğü koordinasyonunda 
16.03.2010 tarihinde Düzce Valilik Kongre Salonu’nda 
yapıldı. İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nden Şube Müdürü Sayın 
Turgut Cüre, Düzce Orman İşletmesi Müdürlüğü’nden 
Sayın Tuncer Çınar, İzzet Baysal Üniversitesi Eğitim 
Fakültesi’nden Yard. Doç. Dr. Sayın Nihal Doğan ve 58 
Okul müdürünün okullarını temsilen katıldığı seminerde, 
Genel Müdür Erol Güngör’ün açılış konuşmasının ardından 
Program’ın ulusal koordinatörü Aynur Bayraktar pilot il 
seçilen Düzce merkez okulları müdürlerine ayrıntılı bir 
biçimde programı tanıtmış ve Program sonunda 
müdürlerden gelen sorular cevaplandırılarak seminer sona 
erdirilmiştir. Seminer öncesinde ve seminer boyunca 
Programımıza yoğun ilgi gösteren İl Milli Eğitim Şube 
Müdürü Sayın Turgut Cüre ve İl Milli Eğitim Kültür Bölümü 
Şefi Sayın Feyza Nazan Tuluay’a katkıları nedeni ile 
teşekkür ederiz.  
 
 
 
ALÇED-TÜRÇEV Ormanımız… 
 
Alanya Kaymakamlığının “Dünya Ormanında Bir Fidanın 
Olsun” Projesi kapsamında, Vakfımızın da katılım ile 
oluşturulan ALÇED (Alanya Çevre Eğitim ve Mavi Bayrak 
Derneği)-TÜRÇEV Ormanı, ALÇED koordinasyonunda ÖHEP 
Koleji’nin Eko-okullar timi ile birlikte ziyaret edilmiş ve 
dikilen fidanların bakımı yapılmıştır. Ormanda bulunan şişe 
ve benzeri çöpleri de toplayan çevrecilerimiz, ormanlık 
alanlarda bu tür atıkların yangına  sebep oldukları için 
insanların daha dikkatli davranmaları ve ormanlarımızın 
kıymetini bilmeleri gerektiğini söylediler.   
 
 
Eko-Okullar Koordinatörümüzün Mutlu Günü… 
 
Vakfımız çalışanlarından Eko-Okullar Ulusal Koordinatörü 
Sezil Özkoca 27 Şubat 2010’da dünyaevine girdi. Yeni 
evlilere ömür boyu mutluluklar dileriz.    
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

Bülten Editörü 
Aynur Bayraktar 
 
Bültenle ilgili görüş ve önerilerinizi lütfen 
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